
PROTOKÓŁ XIV/2015 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 28 października 2015 r. 
 

    W posiedzeniu udział wzięło 14 członków Rady Gminy, 24 Sołtysów oraz Pan Jerzy 

Bartman - Radny Rady Powiatu Białogardzkiego oraz Pani Aleksandra Sośnicka firmy 

Curulis. Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział 

wzięli także: Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś - Zastępca 

Wójta Gminy Białogard, Pani Izabela Czaplejewska - Skarbnik Gminy Białogard,  Pani 

Elżbieta Trzcińska, Pani Alina Świder, Pani Grażyna Mazur i Pan Jerzy Zasztowt - 

Dyrektorzy Szkół. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 10-

12
35

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

   Obrady XIV Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący, powitał uczestników 

posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Kierownika ARiMR dotycząca działalności prowadzonej przez Biuro 

Powiatowe ARiMR w zakresie współpracy i pomocy dla rolników z  terenu Gminy Białogard. 

3. Informacja Przedstawiciela ANR  na temat propozycji oraz świadczonych usług w zakresie 

pomocy oraz zaspokajania potrzeb rolników z  terenu Gminy Białogard. 

4. Uroczyste wręczenie listów gratulacyjnych emerytowanym Rolnikom z terenu Gminy 

Białogard. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

6. Interpelacje i zapytania Radnych.  

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Białogard w roku szkolnym  

2014/2015. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

b) wyrażenia zgody na zniesienie służebności i wykreślenie tego ograniczonego prawa 

rzeczowego z księgi wieczystej 

c)   sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 132/7 położonej w obrębie ewidencyjnym 

Pękanino, 

d)   sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr 14/1 i 15/4 położonych w obrębie 

ewidencyjnym Redlino, 

e)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 408/1 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Byszyno,  

f)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 140/2 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Podwilcze, 

g)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 77/11 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Dargikowo, 



h)   zmiany Uchwały Nr XVI/118/04 Rady Gminy Białogard z dnia 18 lutego 2004 r. 

w sprawie zasad i trybu sprzedaży lokali mieszkalnych, nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi oraz udziałów w nieruchomościach 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi stanowiącymi własność Gminy 

Białogard i udzielania bonifikat od ceny sprzedaży, 

i) wyboru ławników na kadencję w latach 2016 - 2019, 

j) przystąpienia przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Białogardzie do realizacji 

partnerskiego projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach RPO WZ 2014-2020, Oś Priorytetowa VII Włączenie społeczne, 

Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowanym na aktywizację społeczno-zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej pod nazwą 

„Razem Dla Rodziny” 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie XIV Sesji Rady Gminy Białogard. 

Pan Wójt  poprosił o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie programu 

postępowania naprawczego Gminy Białogard, która omawiana była na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rady Gminy, Pan Jan Budzyński stwierdził, że ta uchwała powinna być w porządku 

obrad dzisiejszej Sesji, nie powinna być wprowadzana, wszystko powinno być omówione, 

jest wiele rzeczy które mają wpływ na budżet, a jest też wiele niewiadomych. Pan Waldemar 

Januszewski powiedział, że powinno to być przeanalizowane i omówione wcześniej, nie 

można Radnych stawiać przed faktem, nie omawiając ważnych kwestii dotyczących finansów 

gminy. Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli gmina nie przystąpi do programu naprawczego, 

budżet na rok 2016 uchwalony zostanie przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Jeśli temat nie 

będzie wyczerpany, można Sesji nie zamykać dzisiaj i dokończyć ją w dniu jutrzejszym, 

wtedy można będzie przedyskutować ewentualne pytania. 

Głosowanie za zmianą porządku obrad 

 „za” 12 

„przeciw” 1 

„wstrzymał się” 1 

Po wprowadzeniu zmian porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Kierownika ARiMR dotycząca działalności prowadzonej przez Biuro 

Powiatowe ARiMR w zakresie współpracy i pomocy dla rolników z  terenu Gminy Białogard. 

3. Informacja Przedstawiciela ANR  na temat propozycji oraz świadczonych usług w zakresie 

pomocy oraz zaspokajania potrzeb rolników z  terenu Gminy Białogard. 



4. Uroczyste wręczenie listów gratulacyjnych emerytowanym Rolnikom z terenu Gminy 

Białogard. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

6. Interpelacje i zapytania Radnych.  

7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Białogard w roku szkolnym  

2014/2015. 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmian w budżecie gminy na 2015 rok, 

b) wyrażenia zgody na zniesienie służebności i wykreślenie tego ograniczonego prawa 

rzeczowego z księgi wieczystej 

c)   sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 132/7 położonej w obrębie ewidencyjnym 

Pękanino, 

d)   sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr 14/1 i 15/4 położonych w obrębie 

ewidencyjnym Redlino, 

e)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 408/1 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Byszyno,  

f)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 140/2 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Podwilcze, 

g)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 77/11 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Dargikowo, 

h)   zmiany Uchwały Nr XVI/118/04 Rady Gminy Białogard z dnia 18 lutego 2004 r. 

w sprawie zasad i trybu sprzedaży lokali mieszkalnych, nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi oraz udziałów w nieruchomościach 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi stanowiącymi własność Gminy 

Białogard i udzielania bonifikat od ceny sprzedaży, 

i) wyboru ławników na kadencję w latach 2016 - 2019, 

j) przystąpienia przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Białogardzie do realizacji 

partnerskiego projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach RPO WZ 2014-2020, Oś Priorytetowa VII Włączenie społeczne, 

Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowanym na aktywizację społeczno-zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej pod nazwą 

„Razem Dla Rodziny”, 

k) programu postępowania naprawczego Gminy Białogard. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie XIV Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

   Do pełnego wyczerpania pierwszego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z XIII 

Sesji Rady Gminy Białogard. Pan Przewodniczący ogłosił, że w związku z nie wniesieniem w 

terminie określonym Statutem Gminy Białogard - § 22 ust. 2 - do treści ww. Protokołu 

żadnych poprawek i uzupełnień - Rada protokół przyjęła.  



Ad.4 Uroczyste wręczenie listów gratulacyjnych emerytowanym Rolnikom z terenu Gminy 

Białogard, w tym punkcie głos zabrała Pani Anna Rydzkowska, podziękowała za zaproszenie 

na dzisiejszą Sesję, powiedziała, że bardzo miłe jest to, że Rada Gminy i Wójt zauważyli 

pracę Rolników i postanowili ich wyróżnić. Poinformowała rolników, że w Koszalinie w 

Biurze Izb Rolniczych dyżuruje radca prawny który udziela bezpłatnych porad prawnych.  

Pan Marek Lewandowski poinformował o procedurze wyceny i sprzedaży gruntów, Pan 

Adam Bartman również odniósł się do sprawy sprzedaży ziemi. Pan Wójt podziękował Pani 

Alicji Kubiś Zastępcy Wójta za przygotowanie dzisiejszej Sesji z udziałem emerytowanych 

Rolników, poinformował, że co jakiś czas takie Sesje będą organizowane i zapraszani będą 

kolejni emerytowani Rolnicy. Następnie Pani Alicja Kubiś przeczytała informacje dotyczące 

zaproszonych gości (w załączeniu do protokołu). Następnie Pani Anna Rydzkowska, Pan 

Wójt i Pan Przewodniczący wręczyli zaproszonym gościom listy gratulacyjne i kwiaty. Pan 

Jan Budzyński w imieniu własnym pogratulował zaproszonym, oraz życzył zdrowia i 

wytrwałości zaproszonym rolnikom. 

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

Pan Marcin Oborski poinformował, że całkowity koszt „dogoterapii” przeprowadzonej w 

bibliotece w Pomianowie  pokryło Stowarzyszenie Inicjatyw Społeczno Gospodarczych. 

Spytał również czy w okresie między Sesjami odbyły się jakieś sprawy sądowe i czy są już 

wyroki?   

Pan Wójt odpowiedział, że w bibliotece w Podwilczu koszt "dogoterapii" pokryły osoby 

prywatne.  

Pan Damian Janusiak poprosił o uregulowanie sprawy zbierania opłat za śmieci od 

mieszkańców, stwierdził, że Sołtysi zbierają i przywożą wpłaty do Urzędu gminy i jednak 

powinno to zostać uregulowane. Pan Wójt odpowiedział, że ten temat był już poruszany w 

poprzedniej kadencji, trzeba do niego wrócić, zostanie to przeanalizowane i podjęta zostanie 

decyzja. 

Pan Waldemar Bleczyc Radca Prawny odpowiedział na pytanie dotyczące spraw sądowych, 

poinformował,  że odbyły się dwie sprawy w sądzie pracy, jedna odbyła się 9 października 

2015 r. założona przez jednego z kierowców o zapłatę odprawy za 2 miesiące i Sąd się do tego 

przychylił, na razie jest to wyrok nieprawomocny.  

Drugą sprawa odbyła się  z powództwa jednego ze zwolnionych Strażników Gminnych, 

kolejna rozprawa została wyznaczona na listopad. Pan M. Oborski spytał jak ma się zwolnienie 

strażnika bez zaopiniowania tego przez Radę Gminy? Pan Radca odpowiedział, że po zmianie 

ustawy Wójt sam decyduje o zatrudnieniu w straży gminnej i to on nadaje regulamin straży 

gminnej. Pani Monika Sztyma-Horwat spytała  czy wpłynęły w tym okresie jakieś nowe 

pozwy? Pan Radca odpowiedział, że wpłynął pozew o tzw. "mundurówkę", czyli gratyfikację 

za to, że strażnicy gminni nie mieli kupowanych mundurów. Oraz sprawa z powództwa Pana 

Wiśniewskiego o to, że upadające w parku w Podwilczu drzewo zniszczyło maszynę syna Pana 

Wiśniewskiego. Poinformował również, że toczy się sprawa z powództwa Pani Sekretarz o 

wypłatę odszkodowania za zwolnienie z pracy pierwsza rozprawa wyznaczona jest na listopad. 



Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły żadne 

interpelacje. Pan M. Oborski poprosił o odpowiedź na interpelację dotyczącą przekazania 

środków z obniżonej składki do SISG dla sołectw. Pan Wójt odpowiedział, że decyzję o 

finansach podejmuje Rada i jest to Interpelacja która powinna być skierowana do Rady. 

Program naprawczy wprowadza jednak pewne ograniczenia w wydatkach i z tym wszyscy 

muszą się liczyć. 

Ad. 7. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Białogard w roku szkolnym  

2014/2015 ( w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 5.   Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2015 rok, omówiła Pani Skarbnik, poinformowała, że  

Głosowanie: 

„za” – 12 

„wstrzymujący się” – 2 

 

b) wyrażenia zgody na zniesienie służebności i wykreślenie tego ograniczonego prawa 

rzeczowego z księgi wieczystej 

Głosowanie: 

„za” – 12 

„wstrzymujący się” – 2 

 

c)   sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki nr 132/7 położonej w obrębie ewidencyjnym 

Pękanino, 

głosowanie: 

„za” - jednogłośnie 

d)   sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr 14/1 i 15/4 położonych w obrębie 

ewidencyjnym Redlino, 

głosowanie: 

„za” - jednogłośnie 

e)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 408/1 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Byszyno,  

głosowanie: 

„za” - jednogłośnie 

f)   sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 140/2 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Podwilcze, 

głosowanie: 



„za” - jednogłośnie 

g)  sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego działki nr 77/11 położonej w 

obrębie ewidencyjnym Dargikowo, 

głosowanie: 

„za” - jednogłośnie 

h)   zmiany Uchwały Nr XVI/118/04 Rady Gminy Białogard z dnia 18 lutego 2004 r. 

w sprawie zasad i trybu sprzedaży lokali mieszkalnych, nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi oraz udziałów w nieruchomościach 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi i gospodarczymi stanowiącymi własność Gminy 

Białogard i udzielania bonifikat od ceny sprzedaży, Pani Anna Michaliszyn poinformowała, 

że zmiana dotyczy pkt. 4 poprzedniej uchwały, zapis jest niezgodny z Ustawą, bonifikata 

powinna dotyczyć zarówno lokalu jak i gruntu. 

głosowanie: 

„za” - jednogłośnie 

 

i) wyboru ławników na kadencję w latach 2016 - 2019, Pan Marcin Pender Przewodniczący 

Komisji oceniającej kandydaturę na ławnika poinformował, że komisja pozytywnie oceniła 

kandydaturę Pana Jana Saksona na ławnika do Sądu Rejonowego w Białogardzie. 

komisja skrutacyjna: 

Tomasz Kołodziejski, Piotr Kozicki, Marcin Pender. Za powołaniem komisji skrutacyjnej w 

powyższym składzie, głosowanie: większością głosów przy 2 wstrzymujących się. Po 

przeprowadzeniu głosowania Pan M. Pender poinformował, że kandydat został wybrany na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Białogardzie jednogłośnie. 

głosowanie nad projektem uchwały: 

„za” - jednogłośnie 

j) przystąpienia przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Białogardzie do realizacji 

partnerskiego projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego w ramach RPO WZ 2014-2020, Oś Priorytetowa VII Włączenie społeczne, 

Działanie 7.1 Programy na rzecz integracji osób i rodzin zagrożonych ubóstwem i/lub 

wykluczeniem społecznym ukierunkowanym na aktywizację społeczno-zawodową 

wykorzystującą instrumenty aktywizacji edukacyjnej, społecznej, zawodowej pod nazwą 

„Razem Dla Rodziny”. Uchwała została mówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy, na Sesji przedstawiła ją Pani Elżbieta Grygorcewicz - Cupał Kierownik Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie. Poinformowała, że tym razem przy składaniu 

projektu  są nowe wytyczne, nowe wskaźniki które należy osiągnąć. Termin złożenia projektu 

przypada na 16 listopada 2016 r. Pan Przewodniczący spytał jakie są skutki niepodjęcia tej 

uchwały? Pani Kierownik odpowiedziała, że jeśli 1 ośrodek w województwie się wyłamie to 



tryb pozakonkursowy zostaje zawieszony i wszystkie pozostałe ośrodki które będą chciały 

przystąpić będą musiały zrobić to w trybie konkursu. Pani M. Sztyma-Horwat powiedziała, że 

dowiadywała się w innych instytucjach, minn. w PUP i efektywność zatrudnienia nie jest 

trudna do osiągnięcia , zaproponowała aby zaprosić przedstawiciela PUP i dowiedzieć się jak 

konkretnie ta sytuacja wygląda. Spytała jakie korzyści będą dla mieszkańców po 

przystąpieniu do tego projektu. Pan Jan Budzyński stwierdził, że w takiej sytuacji w jakiej jest 

gmina warto by było dać szansę tym ludziom, należałoby się zastanowić czy nie warto by 

było przystąpić do tego programu. Pani Kierownik odpowiedziała, że Biuro pracy ma 

przeznaczoną określoną kwotę na ten projekt.  Pan Kazimierz Chodynko spytał czy warto dla 

3 miesięcy zatrudnienia 51 osób ponosić takie ryzyko? Pani Skarbnik odpowiedziała, że jeżeli 

nie zostanie uchwalony program naprawczy bądź zostanie uchwalony ale negatywnie 

zaopiniowany przez RIO, przyszłoroczny budżet uchwala nam RIO, i realizacja zadań 

finansowanych ze środków własnych zostanie ograniczona do zadań obligatoryjnych.  

głosowanie: 

„za” 3 

„przeciw” 4 

„wstrzymało się” 7 

uchwała nie została podjęta. 

 

k) uchwała w sprawie programu postępowania naprawczego Gminy Białogard, Pan Wójt 

przedstawił Panią Aleksandrę Sośnicką z Firmy Curulis, która pomaga Gminie w stworzeniu 

programu naprawczego. Poinformował, że gmina stara się również o pożyczkę z budżetu 

państwa. Jeśli pogram zostanie napisany w sposób który nie zostanie zanegowany przez RIO 

wtedy gmina może wystąpić o taką pożyczkę. 

Pani A. Sośnicka omówiła przygotowany program naprawczy (w załączeniu do protokołu). 

Pan M. Oborski spytał co w momencie kiedy nie otrzymamy pożyczki z budżetu państwa? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że program mimo wszystko będzie realizowany. Pan Wójt 

odpowiedział, że są założenia które nie są ujęte w programie, a już są realizowane. Nie 

zawsze są to duże pieniądze, ale w kolejnych latach przyniosą duże oszczędności. Pan Wójt 

poinformował również, że wpłynęły stawki z RWiK, dla mieszkańca będzie podwyżka około 

3 zł, trzeba zauważyć, że jednocześnie zmniejszona zostanie stawka podatków. Poinformował 

również, że na dzień jutrzejszy zaplanowane zostało w Urzędzie Gminy spotkanie z Wójtami 

Burmistrzami z gmin ościennych w sprawie omówienia cen wody i ścieków. Powiedział 

również, że plan naprawczy wprowadzi duże ograniczenia, jednak trzeba podjąć się tego 

działania. 

Pan J. Budzyński stwierdził, że uchwalenie programu naprawczego jest niezbędne, jednak 

zwiększenie kwoty opłaty za wodę i ścieki dla mieszkańców spowoduje obniżenie zużycia. 

Powiedział również, że trzeba pamiętać, że spadła subwencja wyrównawcza, Pani Skarbnik 

odpowiedziała, że jeszcze subwencja spadnie. 

Pan M. Oborski zaproponował w ramach oszczędności obniżenie diet o  kolejne 25%.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

 „za” jednogłośnie 

 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję wpłynęły odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania Radnej Pani Anety Drąg z przedostatniej Sesji. Pani A. Drąg poprosiła o zmianę 

odpowiedzi na formę pisemną. 

  



Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

Pan Przewodniczący odczytał pismo które wpłynęło ze Związku Miast i Gmin Dorzecza 

Parsęty, dotyczące finansowania Związku. 

Pan Wójt podziękował Pani A. Drąg za pomoc w organizacji Dożynek. Pan Damian Janusiak 

zaproponował obniżenie diet sołtysów o 50 zł. 

Pan Bogdan Michaliszyn powiedział, że w 2013 roku przedstawiono Radzie  sytuację gminy 

trzeba było już wtedy wprowadzić program naprawczy zamiast zaciągać pożyczki w para 

bankach. Powiedział, że według niego program naprawczy jest zbyt płytki powinno być tam 

ujęte więcej. Powiedział również, że powinny zostać podjęte decyzje o zrównaniu 

mieszkańców gminy w sprawie dopłaty do ścieków, część mieszkańców musi sama budować 

szamba i płacić za ich wywożenie, natomiast podatki wszyscy płacą jednakowe, mieszkańcy 

powinni być traktowani jednakowo. Zapytał jaki majątek został zastawiony w gminie, w 

związku z działalnością firmy Magellan? Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o sprawę 

opłat za ścieki nie ma możliwości dopłat dla osób fizycznych, jednak nad tym tematem trzeba 

się będzie zastanowić głębiej. Natomiast jeśli chodzi o firmę Magellan, na dzień dzisiejszy nie 

zostało zastawione żadne mienie gminne. 

Pan Sołtys Sołectwa Góry spytał o sprawę wycięcia drzewa, Pan Kierownik odpowiedział, że 

decyzja została wydana, w listopadzie zostanie drzewo wycięte. 

Pan Przewodniczący przeczytał informację Straży Gminnej dotyczącą spraw porządkowych, 

oraz informację z RIO o szkoleniu dla Radnych. 

 

Ad 10. Zamknięcie XIV Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XIV Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  


